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PROTOKÓŁ Nr  XLIX/2017 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 20 grudnia 2017 r. 

 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 15 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     0 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                 1000 

Radni obecni na sesji: 
 

1.   Bartosz Borkowski 
2.  Władysław Czerwiński 
3.   Jacek Ciapała 
4. Rafał Fogiel 
5. Sebastian Gaik 
6. Michał Gaczkowski 
7. Grzegorz Królik 
8. Ireneusz Kuczyński 
9. Jan Ratajczyk 
10. Adam Stobiecki                                                                                                                               
11. Konstanty Ruciński                                                                                                                      
12. Sławomir Szczur                                                                                                                          
13. Włodzimierz Warmus                                                                                                                           
14. Paweł Wąs                                                                                                                                         
15. Mirosław Włóka  

 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 
1. Burmistrz Sulejowa                                                       Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy                                                             Michał Kieszkowski 
3. Dyrektor BOJO                                                              Bartłomiej Pacan 
4. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
5. Kierownik Referatu GR                                                 Elżbieta Purgał – Gębalska 
6. Radca Prawny                                                                Barbara Balcerzyk-Bojarczuk 
7. Kierownik Referatu PO                                                 Katarzyna Wieczorek 
8. Komendant Komisariatu Policji w Sulejowie         Radosław Błażejewski 
9. Kierownik Referatu PS             Sławomir Rybak 
10. p.o. kierownika Referatu IGP                     Dominika Woźniak 
11. p.o. Dyrektora MZK           Jarosław Miller 
12. Dyrektor Żłobka Samorządowego          Anita Kaliszewska-Kuder 
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Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Otwarcia XLIX sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Radnych Rady Powiatu, 
sołtysów, kierowników, Burmistrza Sulejowa oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach 
sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 
 
 

Punkt 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad.                                                        

 
Zmianę do porządku obrad wniósł Burmistrz Pan Wojciech Ostrowski. Wnioskował                                    
o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał w sprawie: 
 

 
a) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych  

na terenie Gminy Sulejów, 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów z dotychczasowymi dzierżawcami 
nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości, 
 

c)  zmiany Uchwały Nr XXIX/249/2016 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia                                
28 października 2016 r. w sprawie przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Sulejów.  
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Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany do porządku obrad sesji:                                                                              

 
 

a) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych  
na terenie Gminy Sulejów, 
 
 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
 
za                             15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów z dotychczasowymi dzierżawcami 
nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości, 
 

 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
 
za                             15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
 

c) zmiany Uchwały Nr XXIX/249/2016 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia                                
28 października 2016 r. w sprawie przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Sulejów.  
 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
 
za                             15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami.  
4. Uchwalenie budżetu Gminy Sulejów na 2018 r.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2018 – 2025. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2017 – 2025. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Mniszków zadania z zakresu 

zarządzania drogą gminną relacji Prucheńsko Duże  - Sulejów (Dobra Woda) – droga 
krajowa nr 12, dotyczącego realizacji zadania „Budowa i przebudowa dróg 
powiatowych i gminnych, zapewniających połączenie terenów inwestycyjnych                              
i przemysłowych w gminach Sulejów i Mniszków z drogą krajową nr 12”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/396/2017 Rady Miejskiej                  
w Sulejowie z dnia 16 listopada 2017 r. dotyczącej ustalenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                    
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  
na 2018 r 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania realizacji 
zadania własnego polegającego na tworzeniu warunków (w tym organizacyjnych), 
sprzyjających rozwojowi sportu w gminie Sulejów w 2018 r. oraz uchwalenia 
regulaminu kontroli i oceny z realizacji zadań publicznych zleconych przez Gminę 
Sulejów organizacjom pozarządowym.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia mienia Skarbu Państwa.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/237/2016 Rady Miejskiej                   

w Sulejowie z dnia 26 września 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi 
administracyjnej i finansowej jednostek organizacyjnych prowadzonych przez Gminę 
Sulejów zmienionej uchwałą Nr XXXVI/297/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 
28 lutego 2017 r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii bibliotecznej Nr 1 Osiedle 
Podklasztorze Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sulejowie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Sulejowie                  
i komisji stałych rady na 2018 r.  

    16. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania miejsca lokalizacji nowych przystanków  
          komunikacyjnych na terenie Gminy Sulejów.  
    17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów z    
          dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego   
          zasobu nieruchomości.  
    18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/249/2016 Rady Miejskiej                               
          w Sulejowie z dnia 28 października 2016 r. w sprawie przyjęcia do realizacji Planu   
          Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Sulejów.  

19. Przedstawienie sprawozdań z działalności Rady Miejskiej w Sulejowie i komisji  
stałych za 2017 r.  

20. Interpelacje radnych – odpowiedzi.  
21. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi.  
22. Zakończenie obrad. 
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Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
 

Punkt 3 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami.  
 
Informację o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami przedstawili kierownicy referatów  Urzędu Miejskiego w Sulejowie.  
 
 
Informację o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami z Referatu IGP otrzymali radni w formie pisemnej.  
 
 
 
Informacje o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami przedstawili: 
 
Kierownik Referatu GR                    Pani Elżbieta Purgał – Gębalska 
Kierownik Referatu  PS                    Pan Sławomir Rybak                                                                                                         
Kierownik Referatu OR                    Pani Ilona Zawisza    
Kierownik Referatu IGP                   Pani Dominika Woźniak                 
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
Poinformował, że w przedstawionej informacji widnieje kwota 175.000 zł na pozycji 
 „termomodernizacja Ośrodka Zdrowia”. Czy ta kwota stanowi część składową  
kwoty 840.000 zł. 
 
 
p.o. Kierownika Referatu IGP 
Dominika Woźniak  
Poinformowała, że kwota 175.000 zł została przyznana na dostosowanie obiektu 
dla osób niepełnosprawnych.  
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Zapytał, którą stronę Sulejowa obejmie rewitalizacja – lewą czy prawą. 
 
p.o Kierownika Referatu IGP 
Dominika Woźniak  
Wyjaśniła, że rewitalizacja dotyczy lewej i prawej strony miasta Sulejowa.  
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Punkt 4 
 

Uchwalenie budżetu Gminy Sulejów na 2018 r. 
 
 

Skarbnik Gminy Sulejów Pan Michał Kieszkowski przedstawił projekt budżetu                
Gminy Sulejów na 2018 r. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił  
Uchwałę II/320/2017 z dnia 12 grudnia 2017 r. Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. 
 
 
Przewodniczący komisji stałych Rady Miejskiej w Sulejowie przedstawili opinie  
w sprawie projektu budżetu Gminy Sulejów na 2018 r.  
 
 

1. Rafał Fogiel                  Przewodniczący Komisji Zdrowia, Wychowania, Oświaty, 
                                      Kultury i Sportu  

2. Mirosław Włóka           Przewodniczący Komisji Rolnej, Ładu i Porządku Publicznego 
 

3. Konstanty Ruciński      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 

4. Jan Ratajczyk                Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
 
 
 
Skarbnik Gminy Sulejów Pan Michał Kieszkowski przedstawił projekt uchwały  
w sprawie uchwalenie budżetu Gminy Sulejów na 2018 r. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Zapytał czy w tej kadencji będzie wybudowana ul. Dobra Woda. Pan Burmistrz spotykał się  
z mieszkańcami, przez 3 lata obiecywał, że wybuduje tę drogę.  
Zaproponował, aby Pan Burmistrz zaciągnął kredyt na wykup ziemi pod tę drogę.  

 
Złożył formalny wniosek o zaciągnięcie kredytu oraz o umieszczenie tego zadania w budżecie 
na 2018 r.   

 
 
Radca Prawny 
Barbara Balcerzyk - Bojarczuk 
Uważa, że na dzisiejszej sesji nie ma możliwości wprowadzenia takiego wniosku 
do projektu budżetu na 2018 r.  
Omawiany dzisiaj projekt budżetu uzyskał także akceptacje Regionalnej Izby  
Obrachunkowej.  
 
Wniosek można zgłosić na sesji w 2018 r., jest to sprawa otwarta.  
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Radny 
Sebastian Gaik  
Zapytał, czy wniosek zgłoszony przez radnego spełnia wymogi prawne, ponieważ nie zostały 
zaproponowane we wniosku żadne kwoty na jakie ten kredyt                                            
powinniśmy zaciągnąć.  
  
       
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Radny wycofał zgłoszony wniosek.  
Poinformował, że przygotuje ten wniosek na sesje w miesiącu styczniu.  
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
Poinformował, że w projekcie uchwały widnieje zapis o budowie hali sportowej  
i basenie. Jednak takiego zapisu nie ma w Wieloletniej Prognozie Finansowej  
na 2017 i na 2018 r.  
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Poinformował, że wyjaśni tą sprawę przy omawianiu projektu uchwały w sprawie zmiany  
Uchwały Nr XXIX/249/2016 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 28 października 2016 r.  
w sprawie przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy  
Sulejów.  
 
Radny 
Grzegorz Królik 
Zapytał, dlaczego w projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  
nie ujęto zapisu o budowie ul. Taraszczyńskiej w Sulejowie. Dlaczego to zadanie zostało  
wykluczone. Przecież Pan Burmistrz skierował pismo do Starostwa, że budowę ulicy  
Taraszczyńskiej będzie finansował w 80%.  
       
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Przyjęliśmy zasadę, że jeżeli mamy dofinansowanie to realizujemy zadanie, 
2.000.000,00 - schetynówka, 2.000.000,00 - urząd, 1.000.000,00 – starostwo. 
Wniosek złożony na realizację tej ulicy nie zakwalifikował się na dofinansowanie Wniosek 
był fachowo przygotowany, ale zabrakło pieniędzy. 
 
Radny 
Paweł Wąs 
Stwierdził, iż projekt budżetu jest dobrze przygotowany. Mieszkańcy Poniatowa i Uszczyna 
są zadowoleni. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Zapytał czy będzie wykonana: 
 budowa chodnika na ulicy Topolowej w Przygłowie, 
 budowa ulicy Słonecznej w Przygłowie, 
 czy jest przewidziana budowa sali gimnastycznej w Uszczynie. 
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, że jest konflikt własności na ulicy Topolowej, jeżeli mieszkaniec odda teren to 
zadanie będzie realizowane. Jeśli chodzi o ulicę Słoneczną też jest konflikt własności. Jeżeli 
te problemy zostaną rozwiązane natychmiast wykonamy chodnik.  
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
Zapytał czy w 2018 r. będą wykonane zadania: 
 odwodnienie drogi w Kłudzicach, 
 budowa chodnika w Kłudzicach i Podkałku, 
 rozbudowa chodnika w Kałku, 
 budowa boiska w Podkałku. 

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, że odwodnienie drogi w Kłudzicach zostanie wykonane. Plac zabaw  
w miejscowości Podkałek zostanie zrealizowany. Czekamy na dofinansowanie, które będzie  
w lutym, mamy przygotowane wszystkie projekty. Nie możemy zacząć przed otrzymaniem 
dotacji, ponieważ nikt nam tych pieniędzy nie zwróci.  
 
Wygraliśmy konkurs na ścieżki rowerowe, wchodzą w ten projekt także chodniki. Jest to duży 
temat, będziemy omawiać go na komisjach. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Zapytał, dlaczego w budżecie nie jest uwzględnione założenie monitoringu w Sulejowie.  
Prosił  o informację jakie jest całkowite zadłużenie Miejskiego Zarządu Komunalnego.  
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Poinformował, że takich drobnych zadań nie ujmuje się  w budżecie. Środki na monitoring są 
zabezpieczone.  
 
Radny 
Mirosław Włóka 
Wnioskował o odwodnienie ul. Leśnej we Włodzimierzowie. 
 
Radny 
Grzegorz Królik 
Poinformował, że  nie ujęto w budżecie Osiedlowej Strefy Aktywności na ul. Żwirowej. 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Powiedział, że wielkim sukcesem obecnej kadencji jest to, że nie powstał podział na miasto  
i tereny wiejskie. 
 
W lutym dostaniemy dofinansowanie i będziemy realizować place zabaw oraz siłownie  
w Podkałku, Zalesiach oraz Barkowicach.  
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Ze środków OSA wykonamy siłownie na ul. Żwirowej. 
 
W Bilskiej Woli jest działka po przeciwnej stronie OSP, którą chcemy przekazać na plac 
publiczny. 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
Sprawa MZK jest związana z budżetem na 2018 r. Są tam duże zadłużenia, które gmina musi 
spłacić co obciąży budżet na 2018 r. Nie mamy jeszcze stosownych dokumentów. Pod koniec  
roku powinniśmy otrzymać bilans zamknięcia MZK. 
 
Poprosił o informacje o stanie i kosztach jakie gmina będzie musiała ponieść w związku  
z ujęciem wody Barbara. 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, że w niedalekiej przyszłości czeka Gminę Sulejów modernizacja ujęcia wody 
Barbara. 8 000 km wodociągu jest do sukcesywnej wymiany. 
 
Na chwilę obecną nie możemy podać stanu zadłużenia MZK, ponieważ nie posiadamy 
stosownych dokumentów. 
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

 

za                           15 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
 

 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/406/2017 w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Sulejów na 2018 r. 
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Punkt 5 
 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki przedstawił opinię RIO w sprawie  
projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2025.  
 
 
Radny  
Włodzimierz Warmus 
Oznajmił, że w budżecie nie ma zapisu na temat budowy kanalizacji w Sulejowie. Możemy 
zapłacić kary, gdy tego nie zrealizujemy. Należałoby zawiesić jakąś inwestycję, a wykonać 
kanalizację. 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Oznajmił, że wymiana kanalizacji na Placu Straży musi być wykonana.  
 
Na ul. Połanieckiej na Podklasztorzu także nie ma kanalizacji i trzeba ją zrealizować.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
za                             15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących        0 
 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/407/2017 w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025. 

 

Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Podziękował za uchwalenie budżetu. Zaczęliśmy sobie ufać i patrzeć na dobro miasta i gminy. 
Chcemy budować place zabaw, boiska, hale sportowe, aby zatrzymać młodych ludzi na naszym 
terenie.  
 
Radny Sebastian Gaik opuścił obrady sesji.  
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Punkt  6 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski.  
  
 Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                     

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                           14 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/408/2017 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 

 

Punkt 7 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.    
 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
    
               
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                           14 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/409/2017 w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2017 r.    
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Punkt 8 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Mniszków zadania                                   
z zakresu zarządzania drogą gminną relacji Prucheńsko Duże  - Sulejów 

(Dobra Woda) – droga krajowa nr 12, dotyczącego realizacji zadania 
„Budowa i przebudowa dróg powiatowych i gminnych, zapewniających 
połączenie terenów inwestycyjnych i przemysłowych w gminach Sulejów                            

i Mniszków z drogą krajową nr 12”. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła p.o. Kierownika Refaratu Infrastruktury i Gospodarki 
Przestrzennej Pani Dominika Woźniak. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Zapytał: 

• jaki będzie całkowity koszt tego zadania,  
• ile podmiotów będzie je finansować,  
• jaki będzie wkład Gminy Sulejów w to przedsięwzięcie,  
• przez które działki w naszej gminie będzie przebiegać droga. 

 
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Opocznie 
Andrzej Reszel 
Odpowiedział, że planowany układ drogowy ma służyć wyprowadzeniu ruchu ciężkiego z 
rejonu Podklasztorza i Owczar do drogi krajowej nr 12. Jest to ciąg złożony z dwóch dróg – 
drogi gminnej oraz drogi powiatowej. Przewidywane koszty budowy tej drogi wynoszą 4,5 mln 
zł. Droga ta położona jest na terenie dwóch gmin – 50 % na terenie Gminy Sulejów, a 60 % na 
terenie Gminy Mniszków, podział kosztów będzie zgodny z układem terytorialnym. Droga 
będzie przebiegać od Prucheńska Dużego w okolicach działki 250 do drogi krajowej nr 12 w 
okolicach parkingu przyleśnego przy wyjeździe z Sulejowa w kierunku Opoczna.  
 
 
Radny Rafał Fogiel opuścił obrady sesji. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Zapytał czy p. Stepień będzie ponosił jakieś koszty budowy tej drogi. 
 
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Opocznie 
Andrzej Reszel 
Odpowiedział, że założenie jest takie, że to zadanie będzie realizowane w oparciu o środki 
zewnętrzne oraz koszty będą ponosić samorządy na terenie, których jest droga. 
Przedsiębiorstwo Owczary na tym etapie będzie współfinansować koszty dokumentacji 
projektowej, która jest szacowana na 135 000 zł  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Oznajmił, że nie namawia na finansowanie tej drogi. Jestem zdziwiony, że Pan Kuczyński jest 
przeciwko tej drodze.  

 
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                             
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                      

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                           12 

przeciwnych            1 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/410/2017 w sprawie przekazania 
Gminie Mniszków zadania z zakresu zarządzania drogą gminną relacji Prucheńsko 
Duże  - Sulejów (Dobra Woda) – droga krajowa nr 12, dotyczącego realizacji zadania 
„Budowa i przebudowa dróg powiatowych i gminnych, zapewniających połączenie 
terenów inwestycyjnych i przemysłowych w gminach Sulejów i Mniszków z drogą 
krajową nr 12”. 

 
 

Punkt 9 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/396/2017 Rady Miejskiej                  
w Sulejowie z dnia 16 listopada 2017 r. dotyczącej ustalenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Pani Katarzyna 
Wieczorek.                                                                                                                                                                  

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                             
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                      

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                           12 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      1 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/411/2017 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XLVII/396/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 16 listopada 2017 r. dotyczącej 
ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 
 

 

Punkt 10 
 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                    
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2018 r. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu  
Pan Sławomir Rybak.      
 
Na obrady sesji wrócił radny Sebastian Gaik. 
 
Obrady sesji opuścił radny Mirosław Włóka 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/412/2017 w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 r. 
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Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania realizacji 
zadania własnego polegającego na tworzeniu warunków (w tym organizacyjnych), 

sprzyjających rozwojowi sportu w gminie Sulejów w 2018 r. oraz uchwalenia 
regulaminu kontroli i oceny z realizacji zadań publicznych zleconych przez Gminę 

Sulejów organizacjom pozarządowym. 
 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu  
Pan Sławomir Rybak.      
 
Na obrady sesji wrócił radny Rafał Fogiel.  

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                         
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                          

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                             14 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/413/2017 w sprawie określenia 
warunków i trybu finansowania realizacji zadania własnego polegającego na tworzeniu 
warunków (w tym organizacyjnych), sprzyjających rozwojowi sportu w gminie Sulejów 
w 2018 r. oraz uchwalenia regulaminu kontroli i oceny z realizacji zadań publicznych 
zleconych przez Gminę Sulejów organizacjom pozarządowym.  
             

 

Punkt 12 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia mienia Skarbu Państwa.  
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  
i Rolnictwa Pani Elżbieta Purgał-Gębalska.  
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                            14 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX /414/2017 w sprawie przejęcia 
mienia Skarbu Państwa. 

 

Punkt 13 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/237/2016 Rady Miejskiej                   
w Sulejowie z dnia 26 września 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

administracyjnej i finansowej jednostek organizacyjnych prowadzonych przez Gminę 
Sulejów zmienionej uchwałą Nr XXXVI/297/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia                         

28 lutego 2017 r. 
 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych 
Pan Bartłomiej Pacan.   
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
Zapytał czy MZK i MOPS będą mieli swoje statuty na których będą pracować, czy wszystkie 
jednostki będą miały wspólny statut.  
 
Na obrady sesji wrócił radny Mirosław Włóka. 
 
Dyrektor BOJO 
Bartłomiej Pacan 
Na ten moment włączamy dwie jednostki – MOPS i MZK, ale z czasem ta obsługa obejmie 
wszystkie jednostki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
                        
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                            15 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX /415/2017 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXVIII/237/2016 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 26 września 2016 r.                         
w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i finansowej jednostek 
organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Sulejów zmienionej uchwałą                                       
Nr XXXVI/297/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 28 lutego 2017 r. 
 

 

Punkt 14 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii bibliotecznej Nr 1 Osiedle 
Podklasztorze Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sulejowie. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu  
Pan Sławomir Rybak.      
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
  W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      2 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/416/2017 w sprawie zamiaru 
likwidacji filii bibliotecznej Nr 1 Osiedle Podklasztorze Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Sulejowie. 
 
 

Punkt 15 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Sulejowie                  
i komisji stałych rady na 2018 r. 

 
 

Przewodniczący komisji stałych Rady Miejskiej w Sulejowie przedstawili plany                            
pracy komisji na 2018 r.  
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1. Jan Ratajczyk               Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
2. Konstanty Ruciński      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
3. Rafał Fogiel                  Przewodniczący Komisji Zdrowia, Wychowania, Oświaty, 

                                      Kultury i Sportu  
4. Mirosław Włóka           Przewodniczący Komisji Rolnej, Ładu i Porządku Publicznego 

 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił plan  
pracy Rady Miejskiej w Sulejowie na 2018 r.  

 
Obrady sesji opuścił Radny Sławomir Szczur 
 
Obrady sesji opuścił Radny Jacek Ciapała 
 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam  
Stobiecki.     
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
Stwierdził, że nie otrzymał projektów planów pracy. 
 
Kierownik ref. OR 
Ilona Zawisza 
Poinformowała, że dokumenty były do wglądu na komisjach.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 

 
  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            12 

przeciwnych            1 

wstrzymujących      0 

 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/417/2017 w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Rady Miejskiej w Sulejowie i komisji stałych rady na 2018 r. 
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Punkt 16 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wskazania miejsca lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych na terenie Gminy Sulejów. 

 
 
 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/418/2017 w sprawie wskazania 
miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Sulejów. 
 

 
Punkt 17 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów  

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego 
zasobu nieruchomości. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Elżbieta Purgał-Gębalska. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/419/2017 w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnych umów z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości 
wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości. 
 
 

Punkt 18 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/249/2016 Rady Miejskiej  
w Sulejowie z dnia 28 października 2016 r. w sprawie przyjęcia do realizacji Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i gminy Sulejów. 
 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski. 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Poinformował, że hala sportowa w Sulejowie będzie budowana inaczej niż ta w Witowie, 
ponieważ wszystkie dokumenty, zezwolenia, projekty powinniśmy mieć z dniem 01.01. 2018 r. 
Budowy nie zaczniemy wcześniej niż we wrześniu, w tym czasie będziemy starali się  
o dofinansowania z różnych źródeł. Jest to projekt innowacyjny. Jeżeli Urząd Marszałkowski 
przedłuży termin składania wniosków do końca stycznia złożymy te dokumenty. 
Dofinansowanie to jest na poziomie 95%.  
 
Radny  
Władysław Czerwiński  
Zapytał jakie są koszty budowy takiej hali. 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, że nie mamy jeszcze stosownych dokumentów, według umowy dokumenty będą 
dostarczane do 1.01.2018 r. Będzie to około 6 mln zł.  
 
Radny  
Rafał Fogiel 
Oznajmił, że praca burmistrza, radnych jest to służba publiczna.  Zaufanie mieszkańców do nas 
powinno rosnąć. Wykorzystywanie środków publicznych, na które składamy się wszyscy 
powinno być właściwe.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
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 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIX/420/2017 w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXIX/249/2016 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 28 października 2016 r. 
w sprawie przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i gminy 
Sulejów. 
 
 

 
Punkt 19 

 
Przedstawienie sprawozdań z działalności Rady Miejskiej w Sulejowie i komisji 

stałych za 2017 r. 

 
Przewodniczący komisji stałych Rady Miejskiej w Sulejowie przedstawili sprawozdania                           
z  pracy komisji za 2017 r.  

 
 

1. Jan Ratajczyk                Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
2. Konstanty Ruciński      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
3. Rafał Fogiel                  Przewodniczący Komisji Zdrowia, Wychowania, Oświaty, 

                                      Kultury i Sportu  
4. Mirosław Włóka           Przewodniczący Komisji Rolnej, Ładu i Porządku Publicznego 

 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił informację                     
o działalności Rady Miejskiej w Sulejowie za 2017 r.  
 
 

 
Punkt 20 

 
Interpelacje radnych – odpowiedzi. 

 
 

Interpelacji radni nie złożyli.  
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Punkt 21 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 

Radny 
Rafał Fogiel 
Wnioskował o ustawienie znaku informacyjnego o rozpoczęciu miejscowości Przygłów od 
strony Nowej Wsi, Barkowic Mokrych. 
 
Radny  
Władysław Czerwiński 
Podziękował za wystrój ul. Wyszyńskiego i ul. Łęczyńskiej we Włodzimierzowie oraz budowę 
ul. Grabowej we Włodzimierzowie.  
 
Radny  
Grzegorz Królik 
Zapytał Dyrektora MZK: 

• kiedy zostaną wypłacone 13 pensje pracownikom MZK, mieli je otrzymać już  
w październiku, 

• czy zostanie zakupiony nowy samochód asenizacyjny do MZK. 
 
Podziękował za zmianę ruchu drogowego na ul. Łącznej w Sulejowie. 
 
Stwierdził, że na ul. Kuligowskiej nie wykonano oświetlenia ulicznego.  

 
p.o. Dyrektora MZK 
Jarosław Miller 
Odpowiedział, że 13 pensja nie jest zobowiązaniem MZK tylko Urzędu. Może być ona 
wypłacona dopiero po zakończeniu protokołu likwidacyjnego.  
 
W tej chwili nie ma zabezpieczonych środków na zakup samochodu asenizacyjnego. Są inne 
pilniejsze wydatki. Na dzień dzisiejszy trzeba wyprowadzić zakład na prostą. Dużo bardziej  
w zakładzie potrzebna jest koparka. 
 
p.o. Kierownika ref. IGP 
Dominika Woźniak 
Odpowiedziała, że w tym roku niestety nie udało się wykonać oświetlenia na ul. Kuligowskiej. 
 
Radny  
Sebastian Gaik 
Stwierdził, że nie zawsze było dobrze, ale należy się cieszyć, że budżet został przyjęty i patrzeć 
w przyszłość optymistycznie. 
 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
Prosił Pana Burmistrza, aby w 2018 r. wykonał ul. Dobra Woda.  
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Pogratulował Panu Jarosławowi Millerowi i Pani Dominice Woźniak awansu. 
 
Podziękował za znak na ul. Łącznej i za ułożenie kostki na przystanku. 
 
Zapytał czy rewitalizacja obejmie ul. Sadową i ul. Nadrzeczną. 
Poinformował, że teren koło mostu na Pilicy jest bardzo zanieczyszczony.  
 
Zapytał czy będą wykonane plaże w Sulejowie. 
 
Dyrektor Żłobka 
Anita Kaliszewska-Kuder 
Zaprosiła radnych na I rocznicę istnienia żłobka. 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Poinformował, że Pan Grzegorz Królik zarzucał, że Gmina Sulejów zrobiła bardzo słaby 
projekt na rewitalizację Sulejowa. Wyjaśnił, że spór z Urzędem Marszałkowskim toczy się  
o dokumenty, których Marszałek nie chce ujawnić, a powinien. 
 
Przewodniczący 
Adam Stobiecki 
Złożył życzenia na nadchodzące Święta Bożego Narodzenia i Nowy Rok. 

   
 

 
Punkt 22 

 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XLIX sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 20 grudnia 2017 r.                              
o godzinie 1345.                       
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